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Markku Weckman och 19 andra ledamöter lämnade in följande fullmäktigemotion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

”Under fullmäktigeperioden har stadsfullmäktige, stadsstyrelsen och nämnderna hållit ett flertal 
seminarier och sammanträtt både inom landet och utomlands. 
 
Fullmäktige ska ges en redogörelse för kostnaderna som dessa mötes- och seminarieresor har medfört 
staden. Ordinarie fullmäktigesammanträden och informationsmöten borträknade. 

Samtidigt bör man utreda om den nuvarande seminariepraxisen längre är ändamålsenlig. 

Under och efter coronaepidemin har man till exempel i företagsvärlden i regel övergått till distansmöten 
och videokonferenser och man har i betydande grad minskat resandet i synnerhet till utlandet. Organen 
i Vanda stad har ordnat och ordnar också fortsättningsvis distansmöten. Erfarenheterna har varit 
positiva. 

I fortsättningen bör utgångspunkten också vara att sammanträden och seminarier ordnas i Vanda. Även 
av klimatmässiga skäl bör man undvika resor i synnerhet till utlandet. 

Det finns betydande skillnader i de olika nämndernas praxis, både när det gäller antalet seminarier och 
resor.”  

Stadsfullmäktige 19.8.2024 § 28

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Markku Weckmans och 19 andra ledamöters undertecknade motion om kostnader för 

seminarier och utlandsresor under fullmäktigeperioden


